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ПРЕСБЮЛЕТИН No 2 
 

Изказвания след официалните тренировки 
 
 
Георги Танев: Добро, технично трасе, но тясно и трудно за изпреварване. Трудно правехме 
времена, защото застигахме бавни автомобили. Самото състезание е утре, днес бяха само 
единични обиколки. 
 
Илия Царски: Жоро и Румен бяха много бързи днес. Радвам се на големия зрителски интерес. 
 
Румен Дунев: Моите колеги бяха много бързи. Пистата наистина е много тясна и се изхвърля 
много фракция, но се почиства след всяка серия, което е впечатляващо. Илия и Георги Танев 
се надявам да стартират перфектно и мисля да се задържа максимално зад тях и да чакам 
грешка. Изненадан съм от перфектната организация убеден съм че това състезание може да 
стане най-доброто състезание от Българския шампионат за туристически автомобили.  
 
Александър Бох: Искам да благодаря на Етър Рейсинг за подкрепата. Това ми е първо 
състезание и съм много доволен. За съжаление имам проблем с колата - чува се тракане. Оказа 
се заден диференциал. Надявам се да намерим резервни части. 
 
Атанас Божилов: Благодаря на организаторите. Имам забележки към обратния завой. Като 
цяло обаче състезанието е перфектно организирано. 
 
Петър Петров: Добра организация, още повече, че е за пръв път. Всичко е направено добре. 
Надявам се всички да завършим. 
 
 
 


